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Vi yrkar: 

 

att förvaltningen får i uppdrag att kontakta stadens övriga förvaltningsdirektörer och VD:ar för att 
direkt efterfråga konkreta handlingsplaner med nya åtgärder som syftar till att möta de gap som 
rapporteras i uppföljningen.  

 

Återrapportering av status för respektive förvaltning och bolag ska ske till nämnden i oktober och 
december 2023.  

 

Syftet är att kartlägga situationen i övriga nämnder och bolag för att nämnden på politisk väg ska 
kunna påverka arbetet i rätt riktning. 


